
Tisztelt Önkormányzat! 
 
Köszönettel vettem tájékoztató levelüket, melynek értelmében a különböző 
rosszindulatú pletykáknak elejét lehet venni. 
 
Külön köszönöm a SPICC bejáró sikátor kerítéséről szóló értesítést, mely 
tisztázza, hogy semmiféle illegális területátrendezés nem történhet, 
remélhetőleg a hivatalos beépítési terv szerinti 10 méter szabad távolság 
megmarad! 
 
A folyamatban lévő csónakkihúzó rámpa építésével kapcsolatban két dolgot 
kell megemlítenem: 
 
1.     Az egész rámpaépítést fölöslegesnek tartom/tartjuk, mert a szomszéd 
Báthori strandon a csónakmozgatás a néhány épületelemből kialakított 
rámpa a kb. 30  csónak /kishajó ki-behordását maradéktalanul megoldja, 
így az új rámpa építését   pénzpocsékolásnak tekintjük, függetlenül attól, 
hogy azt pályázati pénzből, vagy saját finanszírozásból létesítik. 
A Bacsák villa kerítése melletti beközlekedés gondot nem okozhat, az ott 
kialakuló nyomvályú senkit sem zavarna (ha ugyan ilyen kis terhelés mellett 
a nyomvályú egyáltalán kialakulna!) 
Valamikor a Wesselényi utcában az 1970-es évek elejéig földút volt, tehát a 
parcellázástól (1930-as évek eleje) kb. 40 éven keresztül, és semmi gondot 
nem okozott, pedig nem évi 2x30 közlekedés volt az út terhelése, hanem 
jóval nagyobb, s az akkori lovaskocsi vékony felületű fakereke jóval 
nagyobb terhelést okozott, mint a mai széles gumikerekű autók kerekei. 
Természetesen ez esetben biztosítani kell, hogy a csónakot szállító 
járművek a strand egyéb területeire ne közlekedhessenek be! 
2.      A  Spiccre tervezett rámpa elkészültéig is biztosítani kell a csónakok 
ki-be szállítását,  ezt tavaly ősszel olyan intézkedéssel kívánták rendezni, 
hogy csütörtökön 8-10 óra között megnyitják a kerítést !?!  Senki nem vette 
komolyan ezt a naív elképzelést, s a kerítés megbontásával szállították ki-
be a csónakokat (meg kell vallanom őszintén, én is így tettem!)  
 
Kérjük fentiek szíves megfontolását! 
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